

Matias Corporation

95 Cousins Drive
Aurora, Ontario, L4G 1B5, Canada

Telephone: +1-905-265-8844

www.matias.ca/aluminum/tenkeyless-rgb

Copyright © 2019 Matias Corporation. All rights reserved.
Matias Wired Aluminum Tenkeyless Keyboard, Matias, and the Matias logo are trademarks of the Matias Corporation.
Mac, iOS, iPad, iPhone, iPod touch, and Apple are trademarks of Apple, Inc. Windows is a trademark of Microsoft Corporation.
Android is a trademark of Google Inc. Bluetooth is a registered trademark of Bluetooth SIG, Inc. Owners of other trademarks are respectfully acknowledged. Made in China.

Copyright © 2019 Matias Corporation. Tous droits réservés.
Matias Wired Aluminum Tenkeyless Keyboard, Matias, et le logo Matias sont des marques déposées de Matias Corporation. Mac, iOS, iPad, iPhone, iPod touch, et Apple sont des marques déposées d'Apple Inc. Windows est une marque déposée de Microsoft Corporation. Android est une marque déposée de Google Inc. Bluetooth est une marque déposée de Bluetooth SIG, Inc. Les propriétaires des autres marques déposées sont respectueusement reconnus. Fabriqué en Chine.



D33C14
RoHS